
Aanwezig: Bert, Frank, Glenn Jasper, Linda D., Linda v. E. en Yvonne. 
Afwezig: n.v.t. 

1. Opening. 
 Niet iedereen heeft de MR notulen van de vergadering op 5 september 2022 ontvangen.  
 Jasper zal ze nogmaals rondsturen. 
 [Actie: Jasper] 

2. Notulen vorige vergadering. 
- Goedkeuring van de notulen van 5 september 2022 wordt doorgeschoven naar de volgende 

vergadering, als iedereen ze heeft gezien. 
- Naar aanleiding van de notulen: 

- Linda D. heeft gezorgd dat de notulen van vorige vergaderingen online beschikbaar zijn. 
- De kascontrole over 2021-2022 zal voor de volgende vergadering ingepland worden. 

[Actie: Frank en Yvonne] 
- De MR email- en WhatsApplijsten zijn aangepast. 
- Linda D. heeft in het Klaverblad bij de vraag om een ouderbijdrage ook uitgelegd waar de 

ouderbijdrage voor gebruikt wordt.  
- Dit heeft geleid tot een piek in betalingen, die inmiddels weer minder is geworden. 
- Het plan is om dit soort uitleg regelmatig terug te laten komen in Klaverblad en 

Klassenweetjes. 
- Bert en Glenn hebben de MR training gedaan, en vonden het een nuttige ervaring. 

3. Directie. 
- Begroting 

- De directie is blij met de nieuwe software die gebruikt wordt voor de begroting. 
- De Klaverweide heeft voor komend jaar begroot op 11 groepen in plaats van de huidige 12, 

mede omdat de extra NPO gelden zullen ophouden.  
- De begroting is inmiddels in zijn derde fase, maar is nog niet goedgekeurd door de ASG. 

- Er is een nieuwe systematiek, waarbij voortaan het aantal leerlingen op 1 oktober de 
grootte van het budget bepaald, in plaats van het aantal op 1 februari.  

- De begroting kan dit jaar niet sluitend gemaakt worden op de school zelf, dus vraagt de 
Klaverweide de ASG naar mogelijke vervolgstappen. 
- De bovenschoolse afdracht van de Klaverweide aan de ASG is flink verhoogd, door de 

gerezen kosten voor het beheer van het gebouw, energie, ICT, schoonmaak, enz. 
- Het is echter niet duidelijk hoe deze kosten tot de nieuwe bovenschoolse afdracht 

hebben geleid, en nadere navraag bij de ASG heeft nog geen verduidelijking 
opgeleverd. 

- Linda D. zal nogmaals om opheldering vragen, en ook vragen of zij het budget met 
de MR mag delen. 
[Actie: Linda D.] 

- Veel scholen binnen de ASG hebben vergelijkbare problemen met het sluitend krijgen 
van de begroting, en het inzichtelijk maken van de bovenschoolse kosten. 

- De nieuwe begroting moet op 1 januari ingaan. 
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- Activiteiten 
- Een groep van acht scholen in Almere Haven onder leiding van de Meergronden heeft een 

driejarige subsidie toegekend gekregen voor het opzetten van de "Haven Academie". 
- Met deze subsidie zullen in de wijken van Almere Haven met de meeste armoede voor 

alle leerlingen tussen de 4 en 18 jaar naschoolse activiteiten georganiseerd worden, 
waaraan geen kosten en inschrijving verbonden zijn. 

- Het plan voor de Haven Academie is voortgekomen uit de observatie van een aantal 
sociale behoeftes, waaronder het van straat houden van jongeren na schooltijd, en het 
verbeteren van het taalniveau in heel Almere Haven. 

- De Haven Academie zal dit soort problemen aanpakken in een alomvattend programma 
met "taal" als rode draad. 

- De eerste activiteiten zullen gepland worden in plekken waar nu nog niet veel naschoolse 
activiteiten zijn, waaronder in en om de Klaverweide. 
- Er komt bijvoorbeeld sport in de gymzaal voor leerlingen van groepen 7 en 8. 
- Er komen culturele cursussen voor graffiti, beeldende kunst en dans voor voornamelijk 

jongere kinderen. 
- Uit gemeentecijfers blijkt dat ook de Klaverweide te maken heeft met kinderen die in 

armoede leven. De directie en het team van leerkrachten denken actief na over manieren 
om die leerlingen extra te helpen.  

- De MR merkt op dat scholen een signalerende rol hebben als het gaat om problemen 
die voortkomen uit armoede, maar niet de kerntaak om daar actief in te helpen. 
Desalniettemin zou het mooi zijn als de school daar wel een rol in zou kunnen spelen, 
zeker nu steeds meer ouders in financiële problemen dreigen te komen. 
- Wellicht kan er ook iets samen met andere scholen of buurthuizen in Almere Haven 

georganiseerd worden. Linda D. komt hier volgende vergadering op terug. 
[Actie: Linda D.] 

- Covid 
- De Klaverweide heeft een eigen versie van het ASG Covid draaiboek gemaakt. 

- De Klaverweide gaat er tegelijkertijd van uit dat beslissingen rondom Covid genomen 
zullen moeten worden op het moment dat de RIVM met nieuwe aanbevelingen komt. 

- De MR is het met deze aanpak eens. 
- De nieuwe klimaatmeters in de klaslokalen werken goed. 

4. MR intern. 
- GMR / CMR 

- Glenn is bij de startbijeenkomst van de GMR geweest. 
- Dit was een interessante bijeenkomst, waarbij veel uitgelegd werd over de werkwijze van 

de GMR / CMR. 
- Er komt een nieuw platform om de MR’en van verschillende scholen binnen de ASG 

met elkaar in verbinding te brengen. 
- Het zou mooi zijn als ook de communicatie tussen de GMR / CMR en de verschillende 

MR’en beter gaat lopen. 
- De GMR heeft een "handreiking NPO gelden" gestuurd aan de MR. 

- In de Klaverweide heeft de MR al inzicht in de besteding van MR gelden, en de MR vindt 
het niet nodig daar op het moment meer aan te doen. 



- AR / MR 
- Er is wat onduidelijkheid over wie er op dit moment deel uitmaken van de AR. 

- Op dit moment bestaat de AR uit een kern van 1 leerkracht en een aantal ouders die per 
activiteit themagroepjes ouders zoeken om te helpen in de organisatie. Voor elke 
activiteit is er ook een kleine commissie van leerkrachten die helpen in de organisatie. 

- De precieze rol van de AR in deze nieuwe structuur is nog niet helemaal duidelijk. 
- De commissies doen de oproep naar ouders. 
- De leerkracht in de AR zorgt dat de begroting sluitend blijft. 
- Het onderhouden van regelmatige communicatie met ouders kan belangrijk zijn om 

ouders enthusiast te houden over de organisatie van activiteiten. 
- Als ouders tijdig betrokken worden bij de organisatie van activiteiten, is wellicht de 

voornaamste rol van de AR het onderhouden van de agenda en communicatie. 

5. Overig. 
- N.v.t. 

6. Rondvraag. 
- De MR merkt op dat ouders via Social Schools alleen de leerkracht van hun kind kunnen 

bereiken en geen andere leerkrachten, of de MR. Linda D. zal nagaan of dit anders kan. 
[Actie: Linda D.] 

- Er is aan de gemeente gevraagd de troep rondom de school op te ruimen. 
- De MR merkt op dat de Klaverweide weer een leerlingenraad heeft, nadat deze een aantal 

jaar weg geweest is. 
- Vanuit de klassen 5 t/m 8 hebben voor elke klas 2 leerlingen zitting genomen in de 

leerlingenraad. 
- De leerlingenraad vergadert eenmaal per drie weken over onderwerpen die de leerlingen 

zelf aandragen. 
- De MR stelt voor een keer aan te schuiven bij een vergadering van de leerlingenraad. 

Frank zal nagaan of hier behoefte aan is. 
[Actie: Frank] 

7. Vergaderplanning MR. 
5 september 2022 ( ✔ ) 
31 oktober 2022  ( ✔ ) 
12 december 2022 (    ) 
13 februari 2022  (    ) 
17 april 2022  (    ) 
5 juni 2022  (    ) 
10 juli 2022  (    ) 

8. Kasboek. 
- Huidig totaal: € 535. 
- Geen inkomsten en uitgaven sinds vorige vergadering. 



9.  Actielijst. 
  Jasper:  - Stuurt notulen door naar MR en Linda.              ( ✔ ) 
  Linda D.:  - Publiceert de meest recente notulen op de website.              (    ) 
     - Vraagt opheldering aan ASG over budget.    (    ) 
     - Gaat na of het budget met de MR gedeeld kan worden.  (    ) 
     - Kijkt of via Social School leerkrachten en MR bereikt kunnen worden. (    ) 
     - Gaat na or er met andere scholen in Almere Haven samen iets 
        aan hulp bij armoede gedaan kan worden.    (    ) 
  Frank & Yvonne: - Kascontrole AR 2021-2022.      (    ) 
  Frank:  - Gaat na of MR visite aan leerlingenraad gewenst is.   (    ) 


